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Plats och tid Mölndals stadshus, kommunfullmäktigesalen, kl. 18—20.30

Beslutande Hans Bergfelt (M)
Bengt Möndell (M)
Gabriela Larsson (M)
Kenneth Wallin (M)
Marcus Ewerstrand (M)
Ingela Ohidin (M) tjänstgör för Nicolas Franzén (M)
Linus Hedberg (M)
Bengt Hedberg (M)
Gerhard Bengtsson (M)
Ingvar Paulsson (M)
Johanna Rantsi (M)
Berit Adolfsson (M)
Barbro Thömqvist-Kollarz (M)
Maria Rantsi (M)
Claes Olsson (M), ordförande
Kajsa Hamnén (M)
Merj em Maslo (M)
Matti Riukka (5) tjänstgör för Lennart Wallensäter (5)
Karin Vedlin (5)
Stefan Gustafsson (5)
Ann-Marie Ebbesson (5)
Kaj Johansson (5), vice ordförande
Eva Johansson (5)
Sven-Ove Johansson (5)
Carina Pettersson (5)
Patrik Karlsson (5)
Marie Osth (5)
Bernt A Runberg (5)
Gun Kristiansson (S)
Ove Dröscher (5)
Lisbeth Årgårdh (5), kl 18-20, § 145-148
Estelle Hwatz (5) tjänstgör för Lisbeth Årgårdh (S), kl 20-20.30, § 149-160
Ralf Lorentzon (S)
Solveig Hallin (5)
Marita Aronson (FP), 2:a vice ordförande
Marcus Claesson (FP)
Inger Schale (FP)
Margareta Krakowski (FP)
Niels Christensen (FP)
Bertil Levin (FP)
Dagmar Callgard (FP)
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Joakim Wikström (FP)
Ulrika Frick (MP)
Kader Hamakarim (MP)
Ramon Bemtsson (MP), kl 18-19.30, § 145-147
Anders Dahlgren (MP) tjänstgör för Ramon Berntsson,
kl 19.30-20.30,~ 148-160
Laila Åkerberg (MP)
Leif Engström (MP)
Annika Bjerrhede (MP)
Michael Andersson (SD)
Bo Sjölin (SD)
Tommy Persson (SD)
Kjell-Åke Jönsson (SD) tjänstgör för Kent-Åke Wennergren (SD)
Peter Johnson (KD)
Anne-Christine Ungberg (KD) tjänstgör för Rose-Marie Sjöholm (KD)
Anders Karlsson (KD)
André Zeidan (KD), kl 18-19.30, § 145-147
Kent Klarenius (KD) tjänstgör för André Zeidan, kl 19.30-20.30, § 148-160
Jerker Halling (V) tjänstgör för Marie Lindqvist (V)
Åke Nises (V)
Ana-Maria Stuparich (V)
Rolf Claesson (C)
Ingemar Johansson (C)
Carin Hedqvist (C)

Övriga närvarande Ersättare

Kristian Vramsten (M)
Stefan Engwall (M)
Gunvor Lyrmark (M)
Jan Jacobsson (M)
Lars Wagner (M)
Nils Åberg (M)
Estelle Hwatz (S)
Göte Johansson (S)
Ulla-Britt Thor (S)
Raili Pedersén (5)
Martin Petersson (5)
Lena Sohlberg (5)
Lars Ramboldt (FP)
Peter Tyrhandske (FP)
Mona Benzel (FP)
Martin Olsson (FP)
Anders Dahlgren (MP), kl 18-19.30, § 145-147
My Blomgren (MP)
Daniel Radhe (SD)
Kent Klarenius (KD), kl 18-19.30, § 145-147
Eva Magnusson (V)

Utdragsbestyrkande
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Maria Martini (C)
Lennart Börjesson (C)

Tjänstemän m.fl.
Håkan Ahlström, kommundirektör
Suzanna Bengtsson, kommunsekreterare

Utses att justera Johanna Rantsi (M) och Åke Nises (V)

Justeringens plats och tid Kommunledningskontoret, onsdagen den 12 december 2012.
/1)

Unders~ifter Se1~eterare _________________________________________ Paragraf: 153

uza~nn~ Bengtsson

Ordf6rand~~< ~

Claes Olsson

Justerand~ _________________________

‘~~j~ohanna Rantsi Åke Nises

ANSLAG/BEVIS
Protokollet är justerat. Justeringen har offentliggjorts genom anslag.

Instans Kommunfullmäktige, § 153

Sammanträdesdatum 2012-12-12

Datum då anslaget sätts upp 2012-12-13 Datum då anslaget tas ner 201 30104

Sista dag för överklagande 20 1 3—0 1 —03

Unders~ift ____________________

Ewa Bokholm

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Plats och tid Mölndals stadshus, kommunfullmäktigesalen, kl. 18—20.30

Beslutande Hans Bergfelt (M)
Bengt Möndell (M)
Gabriela Larsson (M)
Kenneth Wallin (M)
Marcus Ewerstrand (M)
Ingela Ohidin (M) tjänstgör för Nicolas Franzén (M)
Linus Hedberg (M)
Bengt Hedberg (M)
Gerhard Bengtsson (M)
Ingvar Paulsson (M)
Johanna Rantsi (M)
Berit Adolfsson (M)
Barbro Thörnqvist-Kollarz (M)
Maria Rantsi (M)
Claes Olsson (M), ordförande
Kaj sa Hamnén (M)
Merjem Maslo (M)
Matti Riukka (5) tjänstgör för Lennart Wallensäter (5)
Karin Vedlin (5)
Stefan Gustafsson (5)
Ann-Marie Ebbesson (S)
Kaj Johansson (S), vice ordförande
Eva Johansson (5)
Sven-Ove Johansson (5)
Carina Pettersson (5)
Patrik Karlsson (5)
Marie Osth (5)
Bernt A Runberg (5)
Gun Kristiansson (5)
Ove Dröscher(S)
LisbethÅrgårdh(S),kl 18-20, § 145-148
Estelle Hwatz (5) tjänstgör för Lisbeth Årgårdh (5), kl 20-20.30, § 149-160
Ralf Lorentzon (5)
Solveig Hallin (5)
Marita Aronson (FP), 2:a vice ordförande
Marcus Claesson (FP)
Inger Schale (FP)
Margareta Krakowski (FP)
Niels Christensen (FP)
Bertil Levin (FP)
Dagmar Callgard (FP)
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Joakim Wikström (FP)
Ulrika Frick (MP)
Kader Hamakarim (MP)
Ramon Bemtsson (MP), kl 18-19.30, § 145-147
Anders Dahlgren (MP) tjänstgör för Ramon Berntsson,
kl 19.30-20.30 § 148-160
Laila Åkerberg (MP)
Leif Engström (MP)
Annika Bjerrhede (MP)
Michael Andersson (SD)
Bo Sjölin (SD)
Tommy Persson (SD)
Kjell-Åke Jönsson (SD) tjänstgör för Kent-Åke Wennergren (SD)
Peter Johnson (KD)
Anne-Christine Ungberg (KD) tjänstgör för Rose-Marie Sjöholm (KD)
Anders Karlsson (KD)
André Zeidan (KD), kl 18-19.30, § 145-147
Kent Klarenius (KD) tjänstgör för André Zeidan, kl 19.30-20.30, § 148-160
Jerker Halling (V) tjänstgör för Marie Lindqvist (V)
Åke Nises (V)
Ana-Maria Stuparich (V)
Rolf Claesson (C)
Ingemar Johansson (C)
Carin Hedqvist (C)

Övriga närvarande Ersättare

Kristian Vramsten (M)
Stefan Engwall (M)
Gunvor Lynnark (M)
Jan Jacobsson (M)
Lars Wagner (M)
Nils Åberg (M)
Estelle Hwatz (5)
Göte Johansson (5)
Ulla-Britt Thor (5)
Raili Pedersén (S)
Martin Petersson (5)
Lena Sohlberg (5)
Lars Ramboldt (FP)
Peter Tyrhandske (FP)
Mona Benzel (FP)
Martin Olsson (FP)
Anders Dahlgren (MP), kl 18-19.30, § 145-147
My Blomgren (MP)
Daniel Radhe (SD)
Kent Klarenius (KD), kl 18-19.30, § 145-147
Eva Magnusson (V)

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Maria Martini (C)
Lennart Börjesson (C)

Tjänstemän m.fl.
Håkan Ahlström, kommundirektör
Suzanna Bengtsson, kommunsekreterare

Utses att justera Johanna Rantsi (M) och Åke Nises (V)

Justeringens plats och tid Kommunledningskontoret, onsdagen den 19 december 2012, kl 9

Unders~ifter Se1~eterare ~9~M~c_~ Paragrafer: § 145-152, § 154-160

Sji~zai~a Bengtsson

Ordforan~~a ~

Clae~E~1sson __-~

Justerande _________________________________________

J~anna Rantsi Åke Nises

ANSLAG/BEVIS
Protokollet är justerat. Justeringen har offentliggjorts genom anslag.

Instans Kommunfullmäktige, § 145-152, § 154-160

Sammanträdesdatum 2012-12-12

Datum då anslaget sätts upp 20 1 2— 1 2— 1 9 Datum då anslaget tas ner 20 1 3—0 1 — 1 0

Sista dag för överklagande 201 3—0 1 —09

Unders~ifi ~ /~1~i~V

Ewa Bokholm

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Innehålisförteckning

Förändring av ärendelistan § 145

Meddelanden § 146

Svar på motion om att upphäva avhysningsbeslutet av MK-Pionjär på Blixåsbanan § 147

Översiktsplan för Göteborg och Mölndal, fördjupad för Fässbergsdalen - antagande § 148

Svar på interpellation om utvecklingen av Mölndals centrum § 149

Svar på motion om att flytta bibliotek i Kållered § 150

Svar på motion om Bergrummet vid Frölundagatan § 151

Avgiftstaxa för bestämmelser för arbeten i gatu- och parkmark i Mölndal § 152

Höjd borgensram för Kvamfallet Mölndal AB § 153

Förslag till förändring av förbundsordningen för Räddningstjänst-förbundet Storgöteborg
till följd av ny lag om brandfarliga och explosiva varor § 154

IT-strategi 20 13-2018 för Mölndals stad § 155

Befrielse från uppdrag och kompletteringsval av ledamot (5) i kommunrevisionen
samt lekmannarevisor i Mölndal Energi AB respektive MölnDala Fastighets AB § 156

Motion om bättre samverkan mellan skola och näringsliv/arbetsliv § 157

Interpellation till vård- och omsorgsnämndens ordförande om att andelen tim- och
månadsanställda inom vård- och omsorgsförvaltningen ökar § 158

Interpellation till kommunstyrelsens ordförande om politikeravtal avseende
avgångsvederlag/visstidspension § 159

Tack för året som gått § 160

Justerandes sign Utdragsbestyrkande



___ SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Kommunfullmäktige

___ Mölndals stad 5 ammanträdesdatum
2012-12-12

Sida 8(32)

OMRÖSTNINGSLISTA kommunfullmäktige den 12 december 2012

§ 148

Ja j~j~ Avst
Kaj Johansson (S) X
Marita Aronson (FP) X
Hans Bergfelt (M) X
Patrik Karlsson (S) X
Bengt Möndell (M) X
Gabriela Larsson (M) X
Kenneth Wallin (M) X
Marcus Ewerstrand (M) X
Ingela Ohldin (M) X
Linus Hedberg (M) X
Bengt Hedberg (M) X
Gerhard Bengtsson (M) X
Ingvar Paulsson (M) X
Johanna Rantsi (M) X
Berit Adolfsson (M) X
Barbro Thörngvist-Kollarz (M) X
Maria Rantsi (M) X
Kajsa Hamnén (M) X
Merjem Maslo (M) X
BerntARunberg(S) X
Matti Riukka (S) X
Karin Vedlin (S) X
Stefan Gustafsson (S) X
Ann-Marie Ebbesson (S) X
Eva Johansson (S) X
Sven-Ove Johansson (S) X
Carina Pettersson (S) x
MarieÖsth(S) X
Gun Kristiansson (S) X
Ove Dröscher (5) X
Lisbeth Årgårdh (S) x
RalfLorentzon (S) X
Solveig Hallin (5) X
Marcus Claesson (FP) x
Inger Schale (FP) X
Margareta Krakowski (FP) X
Niels Christensen (FP) X
Bertil Levin (FP) X
Dagmar Callgard (FP) X
Joakim Wikström (FP) X
Ulrika Frick (MP) X
Kader Hamakarim (MP) X
Anders Dahlgren (MP) X
Laila Åkerberg (MP) X
Leif Engström (MP) X
Annika Bjerrhede (MP) X
Michael Andersson (SD) X
Bo Sjölin (SD) X
Tommy Persson (SD) X
Kjell-Åke Jönsson (SD) X
Peter Johnson (KD) X
Ann-Christine Ungberg (KD) X
Anders Karlsson (KD) X

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Kent Klarenius (KD) X
Åke Nises (V) X
Jerker Halling (V) X
Ana Maria Stuparich (V) X
Ingemar Johansson (C) X
Rolf Claesson (C) X
Carin Hedgvist (C) X
Claes Olsson (M), ordförande X
SUMMA 8 53

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 145
Förändring av ärendelistan

Dagens sammanträde
Ordföranden anmäler ett extra ärende till dagens sammanträde:

• Befrielse från uppdrag, och kompletteringsval av ledamot (S) i
kommunens revisorer samt lekmannarevisor i Mölndal Energi AB och
MölnDala Fastighets AB

Kommunfullmäktige tillåter att ärendet tillförs ärendelistan.
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§ 146
Meddelanden

1. DnrKS 133/12
Ekonomiavdelningens månadsrapport oktober 2012.

2. DnrKS268/12
Länsstyrelsens beslut att utse Kent Klarenius till ny ersättare i kommunfull
mäktige för Kristdemokratema.

3. DnrKS298/12
Länsstyrelsens beslut enligt 12 kap 2 § PBL att inte pröva fullmäktiges an
tagandebeslut den 10 oktober 2012 avseende detaljplan för Kvarnbyterassen,
Trädgården 1:124 m.fl. i Mölndals stad.

4.
Justitieombudsmannens beslut angående kritik mot byggnadsnämnden i
Mölndals stad för handläggningen av en begäran om utlämnande av allmän
handling m.m.

5. DnrKS341/12
Skrivelse från Cross Enduro Companiet, Honda MC huset och Yamaha center
angående debatten om MK Pionjärs möjlighet att bedriva motorsport i
Mölndals stad.

6. DnrKS277/12
Meddelande från stadsbyggnadskontoret att fullmäktiges antagandebeslut den
10 oktober 2012 av detaljplan för Tvillingama 2 och del av Balltorp 1:323 i
Mölndals stad, har vunnit lagakraft den 8 november 2012.

7. DnrKS363/12
Protokollsutdrag från kommunstyrelsens sammanträde den 12 december 2012,
om utträde ur West Sweden.

Kommunfullmäktiges beslut
Meddelandena läggs till handlingarna.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Beslutsexpediering § 147 Dnr KS 196/12
MK Pionjär Svar på motion om att upphäva avhysningsbeslutet av MK-Pionjär på

Blixåsbanan

Ärendet
Ingemar Johansson (C) föreslår i motion den 21 maj 2012 att avhysnings
beslutet av MK Pionjär skjuts på framtiden till dess att man anvisat klubben en
alternativ plats där klubben kan finna sig till ro och driva sin verksamhet
vidare, samt att avhysningsbeslutet upphävs senast den 30 juni 2012. Bak
grunden till motionen är kommunstyrelsens planeringsutskotts beslut om
att avhysa MK Pionjär från Blixåsbanan i Balltorp, då verksamheten strider
mot nu gällande detaljplan.

Ärendets behandling
Kommunfullmäktige har den 23 maj 2012, § 79, remitterat motionen till
kommunstyrelsen, som i sin tur har remitterat motionen till planeringsutskottet
för beredning.

Stadsbyggnadskontorets tjänsteskrivelse den 27juni 2012 med synpunkten att
stadsbyggnadskontorets uppdrag för närvarande är att genomföra laga kraft-
vunnen detaljplan för bostäder i Västra Balltorp i enlighet med upprättat
samarbetsavtal, samt att kontoret överlämnar frågan om ett upphävande av
avhysningsbeslutet till planeringsutskottet för politiskt ställningstagande.

Planeringsutskottet har behandlat ärendet den 21 augusti 2012, § 62, och
föreslår att motionen avslås.

Kommunstyrelsen har behandlat ärendet den 26 september 2012, § 194, och
efter omröstning föreslagit att motionen bifalls. M, FP och KD reserverar sig
mot beslutet.

Kommunfullmäktige har den 10 oktober 2012, § 123, återremitterat ärendet till
kommunstyrelsen för att utreda om ett eventuellt bifall till motionen strider mot
lag.

Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse den 12 november 2012, med
förslaget att tjänsteskrivelsen överlämnas till kommunfullmäktige.

Kommunstyrelsen har behandlat ärendet den 21 november 2012, § 254, och
föreslår att kommunledningskontorets tj änsteskrivelse den 12 november 2012
överlämnas till kommunfullmäktige. Kommunstyrelsen konstaterar att man i
tidigare beslut, den 26 september 2012, § 194, lämnat förslag till beslut till
fullmäktige.

Utdragsbestyrkande
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Ledamöternas förslag till beslut
Patrik Karlsson (S), med instämmande av Jerker Halling (V), Ingemar
Johansson (C), Sven-Ove Johansson (5) och Ulrika Frick (MP), föreslår att
kommunfullmäktige beslutar medge MK Pionjär ytterligare uppskov med att
avveckla sin verksamhet på den aktuella marken tills kommunen behöver ta
marken i anspråk för att genomföra detaljplanen. Med det ska motionen anses
besvarad.

Hans Bergfelt (M), med instämmande av Marcus Claesson (FP), föreslår avslag
på kommunstyrelsens förslag, likaså avslag på motionen samt Patrik Karlssons
(5) förslag. Annika Bjerrhede (MP) och Peter Johnson (KD) instämmer i Hans
Bergfelts två första förslag; avslag på kommunstyrelsens förslag samt avslag på
motionen.

Beslutsgång
Ordföranden konstaterar att det finns tre förslag; kommunstyrelsens förslag om
att bifalla motionen, Hans Bergfelts (M) m.fl. förslag om att avslå motionen,
samt Patrik Karlssons (S) förslag om att kommunfullmäktige beslutar att
motionen är besvarad i och med att man medger MK Pionjär ytterligare
uppskov med att avveckla sin verksamhet på den aktuella marken tills
kommunen behöver ta marken i anspråk för att genomföra detaljplanen.

Därefter ställer ordföranden förslagen mot varandra och finner att kommun-
fullmäktige beslutar enligt Patrik Karlssons (S) förslag.

Kommunfullmäktiges beslut
MK Pionjär medges ytterligare uppskov med att avveckla sin verksamhet på
den aktuella marken tills kommunen behöver ta marken i anspråk för att
genomföra detaljplanen. Motionen är därmed besvarad.

Reservation
Folkpartiets kommunfullmäktigegrupp samt moderaternas kommunfull
mäktigegrupp reserverar sig mot beslutet, så också Annika Bjerrhede (MP).

Folkpartiets kommunfullmäktigegrupp och moderaternas kommunfull
mäktigegrupp reserverar sig med följande motivering:

Moderaterna och Folkpartiet Liberalerna reserverar sig emot kommunfull
mäktiges beslut att “medge MK Pionjär ytterligare uppskov med att avveckla
sin verksamhet på den aktuella marken tills kommunen behöver ta marken i
anspråk för att genomföra detaljplanen.” Beslutet innebär att berörd nämnd!
utskott hindras att leva upp till lagens krav (KL 3 kap 13 §, 14 §) att handha
och verkställa tidigare fattat beslut i kommunfullmäktige den 16 juni 2010 vad
avser detaljplan för bostadsbebyggelse i Västra Balltorp. Ovanstående
detaljplanearbete påbörjades 2006 men planen vann laga kraft först hösten
2011 efter att den överklagats av MK Pionjär till Regeringen.

Utdragsbestyrkande
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Flera försök har skett från stadens sida för att finna en annan plats för
motorcrossbanan. Inom Mölndals kommuns gränser har studerats områden i
bl.a Hällesåker och Sandsjöbacka. 1 samtliga fall har Länsstyrelsen eller
annan myndighet (Trafikverket) haft invändningar emot förslagen.

1 stadsbyggnadskontorets tjänsteutlåtande konstateras att om verksamheten
inte avflyttar så kan den lagakraftvunna detaljplanen inte genomföras i någon
del, tecknat samarbetsavtal med exploatör inte fullfölj as och skadestånds
anspråk kan komma att ställas mot staden för att detaljplanen inte genomförs.
Kommunfullmäktiges beslut innebär också en otillbörlig påverkan gentemot
Byggnadsnämnden att i sin myndighetsutövning inte ingripa mot den plan
stridiga verksamheten. Kommunfullmäktiges beslut innebär vidare att staden i
egenskap av markägare sanktionerar planstridig verksamhet. Vi menar att
detta är ett oacceptabelt förhållningsätt att kommunen tycker att lagar och
regler — i detta fall PBL — enbart behöver följas när det passar.

Förutsatt att kommunfullmäktiges beslut framöver vinner laga kraft så kan vi
konstatera att detta i så fall innebär att kommunens förhållningssätt gentemot
MK Pionjär — att klubben vederlagsfritt får använda kommunal mark i strid
med gällande detaljplan — är helt unikt och ett otillbörligt gynnande av en
enskild förening jämfört med alla andra föreningar.

Protokollsanteckning
Patrik Karlsson (5) får anteckna följande till protokollet:

Vi tycker att avhysningsbeslutet av MK Pionjärfrån Blixåsbanan kom alldeles
för tidigt och utan dialog vare sig med klubben eller inom med de politiska
partierna. Vi anser att MK Pionjär skall ges ytterligare tid attfinna alternativ
till sin verksamhet som idag bedrivs på Blixåsbanan i Balltorp. Kommunfull
mäktige ägerfrågan när byggstart ska ske på den berörda marken eftersom
byggstart förutsätter ett exploateringsavtal antaget av kommunfullmäktige i
Mölndal. Vi är inte beredda att godkänna ett sådant avtalför området innan
alla möjligheterför attfinna en ny plats, eller en annan bana, för MK Pionjär
är uttömda.

Till protokollsanteckningen ansluter sig socialdemokraternas kommunfull
mäktigegrupp, vänsterpartiets kommunfullmäktigegrupp, sverigedemo
kraternas kommunfullmäktigegrupp, centerns kommunfullmäktigegrupp, samt
Ulrika Frick (MP), Leif Engström (MP), Kader Hamakarim (MP) och Laila
Åkerberg (MP).

Utdragsbestyrkande
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Beslutsexpediering § 148 Dnr KS 200/12
Göteborgs stad, Översiktsplan för Göteborg och Mölndal, fördjupad för Fässbergsdalen -

Planeringsutskottet antagande

Ärendet
Oversiktsplan för Göteborg och Mölndal, fördjupad för Fässbergsdalen har
godkänts av kommunstyrelsen den 26 september 2012, § 191, och överlämnats
till kommunfullmäktige för antagande. Kommunfullmäktige beslutade den
10 oktober 2012, § 124, att återremittera ärendet till kommunstyrelsen med
motivering att planen ska prövas mot Mölndals stads antagna miljömål.

Stadsbyggnadskontoret har upprättat en avstämning av den fördjupade över
siktsplanen mot Mölndals Miljömål 2007. Av de 14 målen bedöms princip
erna för 10 mål vara relevanta för Fässbergsdalen. Principer inom fyra-fem
milj ömål bedöms möjliga att uppfyllas, för fem-sex av målen kommer en
utbyggnad enligt översiktsplanen att både motverka och samverka med målen.
Ett mål kan inte uppnås. Några av delmålen kan inte uppnås till 2015.

Med de avvägningar som gjorts mellan att ta i anspråk jordbruksmark för
bebyggelse och att utveckla grönstrukturen bedömer stadsbyggnadskontoret att
planen vid full utbyggnad kommer att uppnå en god bebyggd miljö och hållbar
utveckling och att den upprättade antagandehandlingen från maj 2012 kan
antas.

Vid planeringsutskottets tidigare behandling av ärendet den 21 augusti 2012,
§ 66, gjorde utskottet ett tillägg i förslag till antagandebeslut. Stadsbyggnads
kontoret föreslår i ovanstående beslutsförslag till kommunstyrelsen att
översiktsplanen antas med den utformning som finns i antagandehandlingen
och i enlighet med de rekommendationer som finns i utställningsutlåtandet.
1 beslutsförslaget har planeringsutskottets tillägg behållits med en formell
justering av texten.

Ärendets behandling
Stadsbyggnadskontorets tj änsteskrivelse den 6 november 2012.

Kommunstyrelsens planeringsutskott har behandlat ärendet den 6 november
2012, § 88.

Kommunstyrelsen har behandlat ärendet den 21 november 2012, § 256, och
föreslår att efter avstämning av den fördjupade översiktsplanen för Fässbergs
dalen mot Mölndals stads milj ömål antas översiktsplan för Göteborg och
Mölndal, fördjupad för Fässbergsdalen, upprättad i augusti 2011 och justerad i
maj 2012.

Utdragsbestyrkande
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Kommunstyrelsen föreslår även att den del som i planen redovisas som
jordbruksmark och är markerad som utredningsområde föreslås prövas att
användas som verksamhetsområde/mark. Vad beträffar grönstråkets omfattning
ska det vara minst hundra meter brett söder om Frölundagatan och söder om
Söderleden.

Ledamöternas förslag till beslut
Ulrika Frick (MP), med instämmande av Leif Engström (MP), föreslår att
ärendet återremitteras för att Mölndals milj ömål ska uppnås i översiktsplanen.

Beslutsgång
Ordföranden frågar först om ärendet ska avgöras idag eller återremitteras och
finner att kommunfullmäktige beslutar att ärendet ska avgöras på dagens
sammanträde.

Omröstning begärs och ska genomföras. Följande beslutsgång godkänns;

Ja-röst för Ulrika Fricks (MP) m.fl. förslag om återremiss.
Nej-röst för att ärendet ska avgöras på dagens sammanträde.

Omröstningsresultat
Med 8 ja-röster mot 53 nej-röster beslutar kommunfullmäktige att ärendet ska
avgöras på dagens sammanträde.

Omröstningslista finns i början av protokollet.

Ordföranden konstaterar därefter att endast kommunstyrelsens förslag finns.
Ordföranden frågar om kommunstyrelsens förslag därmed kan antas och finner
att så sker.

Kommunfullmäktiges beslut
Efter avstämning av den fördjupade översiktsplanen för Fässbergsdalen mot
Mölndals stads miljömål antas översiktsplan för Göteborg och Mölndal,
fördjupad för Fässbergsdalen, upprättad i augusti 2011 och justerad i maj
2012.

Den del som i planen redovisas som jordbruksmark och är markerad som
utredningsområde föreslås prövas att användas som verksamhetsområde/mark.
Vad beträffar grönstråkets omfattning ska det vara minst hundra meter brett
söder om Frölundagatan och söder om Söderleden.

Reservation
Miljöpartiets kommunfullmäktigegrupp reserverar sig mot beslutet med
följande motivering: Den prövning som nu gjorts mot Mölndals miljömål
visar att den fördjupade översiktsplanen för Fässbergsdalen inte är i enlighet
med 5-6 av målen.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Detta är inte godtagbart — har vi miljömål måste vi se till att dessa får
genomslag i all planering. Vi kan inte acceptera att man dels inte alls använder
milj ömålen som verktyg i planeringen och dels väljer bort mål som inte är
följsamma med planerna.
Grundvatten
När det det gäller “grundvatten av god kvalitet” konstaterar man bara att det ej
kan uppnås.
Kollektivtrafik
Vikten av en kraftigt utbyggd kollektivtrafik framhålls i flera yttranden och
ska rimligen ha en övertygande tydlig. Detta är något som även Länsstyrelsen
har tagit upp i sitt granskningsyrkande.
Jordbruksmark
Förslaget innebär att ett område med mycket värdefull jordbruksmark tas i
anspråk för bostadsbyggande och även för verksamhet. Tidigare planer
— t ex 1986 års plan som fullmäktige beslutat för hela Fässbergsdalen var man
mycket tydlig om att just marken kring Fässbergs by hade mycket hög
bevarandestatus och skulle användas för tätortsnära odling. Då angavs
egentligen bara ekonomiska och kulturhistoriska argument. 1 dag finns
dessutom en stor medvetenhet om klimat- och milj öproblemen. En
exploatering är oåterkallelig och påverkar valfriheten för kommande
generationer.

Med ovanstående skäl anser vi att den nuvarande planen i allt för stor omfatt
ning avviker från Mölndals miljömål samt de remissinstanser som yttrat sig.

Utdragsbestyrkande
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§ 149 Dnr KS 329/12
Svar på interpellation om utvecklingen av Mölndals centrum

Ärendet
Marie Lindqvist (V), Åke Nises (V) och Ana-Maria Stuparich (V) har i
skrivelse den 10 oktober 2012 begärt att få ställa interpellation till kommun-
styrelsens ordförande om utvecklingen av Mölndals centrum.

Ärendets behandling
Kommunfullmäktige har på sammanträde den 10 oktober 2012, § 134, beslutat
att interpellationen får ställas.

Dagens sammanträde
Hans Bergfelt (M) interpellationssvar är medskickat till dagens sammanträde.

1 den efterföljande debatten deltar Hans Bergfelt (M) och Åke Nises (V).

Beslutsgång
Ordföranden frågar om interpellationen kan anses besvarad i och med svar från
kommunstyrelsens ordförande och finner att så sker.

Kommunfullmäktiges beslut
Interpellationen är besvarad i och med svar från kommunstyrelsens
ordförande.

Utdragsbestyrkande
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Beslutsexpediering § 150 Dnr KS 274/07
Planeringsutskottet Svar på motion om att flytta bibliotek i Kållered

Ärendet
Lennart Wallensäter (5) föreslår i motion den 20 juni 2007 att biblioteket i
Kållered flyttas till lokaler i markplanet.

Ärendets behandling
Kommunfullmäktige remitterade motionen till kommunstyrelsen den 20 juni
2007, § 103, som i sin tur remitterade motionen till planeringsutskottet för
beredning.

Planeringsutskottet bordlade ärendet den 29 januari 2008, § 9.

Planeringsutskottets beslut den 12juni 2012, § 56, att stadsbyggnadskontoret
får i uppdrag att arbeta fram en ny tjänsteskrivelse som svar på motionen.

Stadsbyggnadskontorets tj änsteskrivelse den 21 augusti 2012 där bedömningen
görs att det finns goda möjligheter att komma igång med detaljplan för
utveckling av Kållereds centrum. Nya bostäder, förbättringar av kommersiell
och kommunal service samt upprustning av utemiljön kan ge en vitalisering av
centrum. Stadsbyggnadskontoret är liksom tidigare positivt till förslaget att
flytta biblioteket till nya lokaler i markplanet. Eventuell flytt förutsätter dock
att fastighetsägaren, Diligentia, är beredd att disponera om ytorna i byggnaden
samt att medel avsätts för de ombyggnadsåtgärder som blir aktuella.

Planeringsutskottet har den 21 augusti 2012, § 64, beslutat att som svar på
motionen lämnas stadsbyggnadskontorets tj änsteskrivelse daterad den 21
augusti 2012.

Kommunstyrelsen har behandlat ärendet den 26 september 2012, § 193, och
föreslagit till kommunfullmäktige att motionen är besvarad i enlighet med
stadsbyggnadskontorets tj änsteskrivelse daterad den 21 augusti 2012.

Kommunfullmäktige har behandlat ärendet den 10 oktober 2012, § 129, och
beslutat att återremittera ärendet för ytterligare beredning för att utreda om
staden fört samtal med fastighetsägaren Diligentia kring eventuell omdis
ponering av ytor i byggnaden samt att medel avsätts för de ombyggnadsåtgärder
som blir aktuella vid en flytt av biblioteket.

Stadsbyggnadskontorets tjänsteskrivelse den 6 november 2012 där information
om de samtal som kontoret fört med Diligentia redovisas. Frågan om medel
bedöms inte ligga inom planeringsutskottets område.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Kommunstyrelsens planeringsutskott har behandlat ärendet den 6 november
2012, § 87, och föreslår att stadsbyggnadskontorets tjänsteskrivelse daterad den
6 november 2012 översänds som kompletterande svar på återremissen.

Kommunstyrelsen har behandlat ärendet den 21 november 2012, § 255, och
föreslår att motionen är besvarad i enlighet med planeringsutskottets beslut den
21 augusti 2012, § 64, kompletterat med nytt beslut den 6 november 2012,
§ 87.

Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunstyrelsens förslag kan antas och finner att så
sker.

Kommunfullmaktiges beslut
Motionen är besvarad i enlighet med planeringsutskottets beslut den
21 augusti 2012, § 64, kompletterat med nytt beslut den 6 november 2012,

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Beslutsexpediering § 151 Dur KS 448/11
Kultur- och Svar på motion om Bergrummet vid Frölundagatan
fritidsnämnden, Ärendet
Mölndal Energi AB Johanna Rantsi (M), Marcus Ewerstrand (M) och Linus Hedberg (M) föreslår i

motion inkommen den 13 december 2011 att kommunstyrelsen får i uppdrag att via
berörda nämnder, bolag och eventuella övriga intressenter utreda om bergrummet vid
FrölundagatanlÅbybergsgatan kan användas för aktiviteter i enlighet med
motionärernas intentioner. Som exempel lyfts Göteborgs stad som har upplåtit delar
av sina bergrum till olika intressegrupper, till exempel bergrummet vid Gamlestaden
för Göteborgs skateboardklubb. Detta är ett exempel på hur ungdomar valt att
använda de förutsättningar som kommunen öppnat upp för. Motionärerna vill med
motionen inte slå fast att bergrummet ska användas på just samma sätt som i Göteborg
men man vill att olika möjligheter utreds.

Ärendets behandling
Kommunfullmäktige har den 14 december 2011, § 154, remitterat motionen till
kommunstyrelsen, som i sin tur remitterat motionen till Mölndal Energi AB
och kultur- och fritidsnämnden för beredning.

Skrivelse från Mölndal Energis vd den 7 maj 2012.

Kultur- och fritidsnämnden har behandlat ärendet den 23 augusti 2012, § 52,
och beslutat att innan eventuella vidare utredningar och kostnadsbedömningar
kan göras, måste Mölndal Energis förfoganderätt klargöras.

Arbetsutskottet har den 9 oktober 2012, § 151, återremitterat ärendet till Mölndal
Energi AB för att klarlägga om bolaget anser att de själva har behov av rummet eller
inte.

Kompletterande skrivelse från Mölndal Energis vd den 23 oktober 2012.

Kommunstyrels ens arbetsutskott har behandlat ärendet den 7 november 2012,
§ 171, och föreslår att motionen avs lås med hänvisning till skrivelse från Mölndal
Energis vd den 23 oktober 2012 om att Mölndal Energi AB i nuläget har behov av
bergrummet.

Kommunstyrelsen har behandlat ärendet den 21 november 2012, § 249, och föreslår
att motionen avslås med hänvisning till skrivelse från Mölndal Energis vd den 23
oktober 2012 om att Mölndal Energi AB i nuläget har behov av bergrummet.

Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunstyrelsens förslag kan antas och finner att så sker.

Kommunfullmäktiges beslut
Motionen avslås med hänvisning till skrivelse från Mölndal Energis vd den 23
oktober 2012 om att Mölndal Energi AB i nuläget har behov av bergrummet.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Beslutsexpediering § 152 Dnr KS 303/12
Gatunämnden Avgiftstaxa för bestämmelser för arbeten i gatu- och parkmark i Mölndal

Ärendet
Bestämmelser för arbeten i gatu- och parkmark i Mölndals stad har tagits fram
för att gatukontoret som väghållare och parkansvarig i Mölndals stad ska kunna
erbjuda ett så bra fungerande vägnät som möjligt för trafikanter och bra park-
anläggningar för kommuninvånare och besökare. Idag gäller bestämmelser från
den 9 juni 2000 och i dem ingår avgifter och a-priser för återställande efter
entreprenadarbeten.

De nya bestämmelserna har en helt ny layout, för att göra dokumentet mer
lättläst, dessutom har vissa texter utökats, även detta för tydlighetens skull.
1 bestämmelserna har också arbetats in förslag på att ta ut avgift om Trafik
anordningsplaner (TA-planer) inte uppfylls.

Ärendets behandling
Gatunämnden har behandlat ärendet den 8 oktober 2012, § 97, och dels beslutat
att “Bestämmelser för arbeten i gatu- och parkmark Mölndal” med undantag av
bilaga L om avgifter ska gälla från den 1 november 2012, dels föreslå att
kommunfullmäktige beslutar att “Bestämmelser för arbeten i gatu- och park-
mark i Mölndal” Bilaga L om avgifter, ska gälla för Mölndals stad från den
1 januari 2013.

Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 29 oktober 2012,
§ 160, och föreslår att kommunfullmäktige beslutar att “Bestämmelser för
arbeten i gatu- och parkmark i Mölndal” Bilaga L om avgifter, ska gälla för
Mölndals stad från den 1januari 2013.

Kommunstyrelsen har behandlat ärendet den 21november 2012, § 241, och
föreslår att bilaga L om avgifter i “Bestämmelser för arbeten i gatu- och park-
mark i Mölndal” antas och gäller från och med den 1januari 2013.

Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunstyrelsens förslag kan antas och finner att så
sker.

Kommunfullmäktiges beslut
Bilaga L om avgifter i “Bestämmelser för arbeten i gatu- och parkmark i
Mölndal” antas och gäller från och med den 1januari 2013.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Beslutsexpediering § 153 Dnr KS 346/12
Kvamfallet Mölndal AB Höjd borgensram för Kvarnfallet Mölndal AB

Ärendet
1 budgetpropositionen föreslår regeringen att avdragsrätt för interna räntor inom
intressegemenskap skall ytterligare begränsas. Bland annat föreslås att ränta
som betalas till motpart som betalar lägre skatt än tio procent inte längre
medges avdragsrätt. Eftersom kommuner inte betalar skatt blir dessa i skatte-
hänseende i den föreslagna lagen att jämföra med “skatteparadis”. För att
hantera den uppkomna situationen behöver Mölndals stad göra vissa åtgärder.
Dessa kan variera beroende på hur man väljer att se på risk kontra möjlighet.

Ärendets behandling
Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse den 29 oktober 2012 med bland
annat följande synpunkter: Kvarnfallet Mölndal AB: s behov av finansiering till
följd av redan genomförda fastighetsförvärv och beslutat förvärv bör lösas
genom extern upplåning. För att få bästa möjliga ränta behöver då borgens
ramen höjas till 1 200 mnkr för moderbolaget.

För att i möjligaste mån isolera dotterbolagen från avdragsproblematiken före
slås att de internlån som idag lämnats från Mölndals stad istället tillhandahålls
från Kvarnfallet Mölndal AB. För att kunna göra detta behöver moderbolaget
låna dessa medel från bank. Men eftersom medlhen samtidigt blir frigjorda hos
Mölndals stad, genom att dotterbolagen reglerar sina skulder, skulle detta
kunna lösas med ett så kallat “back to back” lån. Eftersom banken egentligen
inte satsar några nya medel borde lånet kunna fås med en relativt liten marginal
och utan allt för stor ökning av riskexponeringen.

Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 29 oktober 2012,
§ 168.

Kommunstyrelsen har behandlat ärendet den 21 november 2012, § 246, och
dels beslutat att kommunledningskontoret får i uppdrag att arbeta vidare på en
“back to back” finansiering av de interna lånen, dels att kommunfullmäktige
beslutar om höjd borgensram för Kvarnfallet Mölndal AB, med 300 mnkr, till
1 200 mnkr.

Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunstyrelsens förslag kan antas och finner att så
sker.

Paragrafen förklaras också omedelbart justerad.

Utdragsbestyrkande
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Kommunfullmäktiges beslut
Borgensram för Kvarnfallet Mölndal AB höjs med 300 mnkr, till 1 200 mnkr.

Paragrafen förklaras omedelbart justerad.

~z~L~__4—
Claes Olsson (M)
Ordförande

Johanna Rantsi (M) Åke Nises (V)
Justerande Justerande

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Beslutsexpediering § 154 Dnr KS 280/12
Räddningstjänstförbundet Förslag till förändring av förbundsordningen för Räddningstj änst
Storgöteborg, förbundet Storgöteborg till följd av ny lag om brandfarliga och explosiva
Byggnadsnämnden varor

Ärendet
Räddningstjänsten Storgöteborg (RSG) har utrett om dess medlemskommuner i
framtiden bör delegera både tillståndsgivning och tillsyn enligt lagen om brand-
farliga och explosiva varor till RSG. Idag ligger enbart tillsynen hos RSG.
Utredningen talar för att det är lämpligt att förlägga såväl tillståndsgivning som
tillsyn hos RSG. För att genomföra förändringen krävs ändring av förbunds
ordningen för RSG samt en justering av byggnadsnämndens uppdrag.

Förändringarna av förbundsordningen måste fastställas av kommunfullmäktige
i varje medlemskommun.

Ärendets behandling
Kommunledningskontorets tj änsteskrivelse den 22 oktober 2012.

Byggnadsnämnden har behandlat ärendet den 24 oktober 2012, § 116, och
tillstyrker att tillståndsgivningen enligt lag om brandfarliga och explosiva varor
flyttas från byggnadsnämnden till Räddningstjänstförbundet Storgöteborg.
Byggnadsnämnden tillstyrker också att fullmäktige ger nämnden i uppdrag att
fullgöra kommunens uppgifter avseende tillsyn och tillståndsgivning enligt lag
om brandfarliga och explosiva varor där Räddningstjänstförbundet Stor-
göteborg är sökande part.

Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 7 november 2012,
§ 170.

Kommunstyrelsen har behandlat ärendet den 21november 2012, § 248, och
föreslår följ ande:

Kommunens tillståndsgivning enligt lag om brandfarliga och explosiva varor
flyttas från byggnadsnämnden till Räddningstjänstförbundet Storgöteborg.

Ändring av förbundsordningen för Räddningstjänstförbundet Storgöteborg
fastställs med följd att § 3 första stycket tredje punkten får följande lydelse:

• Fullfölja de skyldigheter som åvilar de ingående kommunerna enligt lag
(2010:1011) om brandfarliga och explosiva varor med följande
undantag:
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a. Utfärda tillstånd och genomföra tillsyn över räddningstjänstförbundets
egen hantering av brandfarliga och explosiva varor.

b. Skyldigheter som åligger kommunen i egenskap av verksamhetsutövare.

Byggnadsnämnden får i uppdrag att fullgöra kommunens uppgifter avseende
tillsyn och tillståndsgivning enligt lag om brandfarliga och explosiva varor där
Räddningstjänstförbundet Storgöteborg är sökande part.

Ändringarna träder i kraft när nödvändiga lagakraftvunna beslut från alla
medlemskommuner samt Räddningstjänstförbundet Storgöteborg finns.

Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunstyrelsens förslag kan antas och finner att så
sker.

Kommunfullmäktiges beslut
Kommunens tillståndsgivning enligt lag om brandfarliga och explosiva varor
flyttas från byggnadsnämnden till Räddningstj änstförbundet Storgöteborg.

Ändring av förbundsordningen för Räddningstjänstförbundet Storgöteborg
fastställs med följd att § 3 första stycket tredje punkten får följande lydelse:

Fullfölja de skyldigheter som åvilar de ingående kommunerna enligt
lag (2010:1011) om brandfarliga och explosiva varor med följande
undantag:

a. Utfärda tillstånd och genomföra tillsyn över räddningstjänstförbundets
egen hantering av brandfarliga och explosiva varor.

b. Skyldigheter som åligger kommunen i egenskap av
verksamhetsutövare.

Byggnadsnämnden får i uppdrag att fullgöra kommunens uppgifter avseende
tillsyn och tillståndsgivning enligt lag om brandfarliga och explosiva varor där
Räddningstjänstförbundet Storgöteborg är sökande part.

Ändringarna träder i kraft när nödvändiga lagakraftvunna beslut från alla
medlemskommuner samt Räddningstj änstförbundet Storgöteborg finns.

Utdragsbestyrkande
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Beslutsexpediering § 155 Unr KS 338/12
Serviceutskottet IT-strategi 2013-2018 för Mölndals stad

Ärendet
Nuvarande och gällande IT-strategi för Mölndals stad antogs av kommun-
fullmäktige 2002. Behovet av en aktuell och tidsenlig IT-strategi som tydliggör
stadens målsättning kring verksamhetsutveckling med hjälp av IT är påtaglig.

Förslag till ny IT-strategi beskriver ett antal övergripande målsättningar med IT
i Mölndals stad som ligger i linje med regeringens riktlinjer i “Digital agenda
för Sverige” samt med SKL:s målsättningar i “Strategi för e-Samhället”.

För att uppnå målsättningarna beskriver IT-strategin 17 fokus- och bevaknings
områden som kräver särskilda utvecklingsinsatser. Prioriteringar av utveck
lingsinsatsema ska ske utifrån ekonomi och nytta.

Arbetet med att ta fram förslag till IT-strategi för Mölndals stad har pågått
under hela 2012. Under arbetets gång har ett kontinuerligt förankringsarbete
genomförts både bland kommunens förvaltningar och hos kommundirektörens
ledningsgrupp.

Ärendets behandling
Kommunstyrelsens arbetsutskott har fått information kring IT-strategin den 12
september 2012, § 142.

Kommunstyrelsens serviceutskott har behandlat ärendet den 8 november 2012,
§ 102.

Kommunstyrelsen har behandlat ärendet den 21 november 2012, § 253, och
föreslår att IT-strategi 2013-2018 för Mölndals stad antas. Kommunstyrelsen
betonar också i eget beslut att det är viktigt att IT-strategin kopplas till stadens
nuvarande och kommande kommunikationspolicy. Vidare rekommenderas att
förtroendevalda i Mölndals stad får en föredragning av IT-strategin.

Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunstyrelsens förslag kan antas och finner att så
sker.

Kommunfullmäktiges beslut
IT-strategi 2013-2018 för Mölndals stad antas.

Utdragsbestyrkande
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Beslutsexpediering § 156 Dnr KS 376/12
Marcus Broman, Befrielse från uppdrag och kompletteringsval av ledamot (S) i
Hans Pettersson, kommunrevisionen samt lekmannarevisor i Mölndal Energi AB respektive
Kommunens revisorer, MölnDala Fastighets AB
Mölndal Energi AB,
MölnDala Fastighets AB, Ärendet
Löneenheten, Marcus Broman (5) har i skrivelse den 4 december 2012 begärt att bli
Förtroendemannaregistret, entledigad från sitt uppdrag som kommunrevisor samt lekmannarevisor i
Inpasseringssystemet Mölndal Energi och MölnDala Fastighets AB.

Enligt 4 kap. 9 § kommunallagen ska kommunfullmäktige befria en förtroende-
vald från uppdraget när den förtroendevalde önskar avgå, om det inte finns
särskilda skäl mot det.

Till ny ledamot i (5) i kommunrevisionen samt lekmannarevisor i Mölndal
Energi AB respektive MölnDala Fastighets AB föreslås Hans Pettersson,
Leijonstensgatan 3, lght 1004, 431 64 Mölndal.

Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunfullmäktige befriar Marcus Broman (5) från
uppdraget som kommunrevisor samt lekmannarevisor i Mölndal Energi
respektive MölnDala Fastighets AB och finner att så sker.

Därefter frågar ordföranden om Hans Pettersson (5) kan väljas till ny ledamot
(5) i kommunrevisionen samt lekmannarevisor i Mölndal Energi AB respektive
MölnDala Fastighets AB och finner att så sker.

Kommunfullmäktiges beslut
Marcus Broman (5) befrias från uppdraget som kommunrevisor samt
lekmannarevisor i Mölndal Energi respektive MölnDala Fastighets AB.

Hans Pettersson, Leijonstensgatan 3, lght 1004, 431 64 Mölndal, väljs till ny
ledamot i (S) i kommunrevisionen samt lekmannarevisor i Mölndal Energi AB
respektive MölnDala Fastighets AB.

Utdragsbestyrkande
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Beslutsexpediering
Barnomsorgs- och
utbildningsnämnden,
Gymnasienämnden

§ 157 Dnr KS 382/12
Motion om bättre samverkan mellan skola och näringsliv/arbetsliv

Ärendet
Ulrika Frick (MP) föreslår i motion inkommen den 5 december 2012 att
Mölndals stad bör tillsätta en arbetsgrupp med representanter från näringslivet,
kommunen och skolan för att förutsättningslöst utveckla samverkansformer för
ett hållbart samarbete mellan skolor och arbetsliv.

Som bakgrund anges att ungdomsarbetslösheten är ett samhällsproblem som
måste tas på stort allvar. Sverige har högre ungdomsarbetslöshet än många
jämförbara länder. Den höga ungdomsarbetslösheten beror inte bara på den
senaste lågkonjunkturen, utan har strukturella orsaker. Det finns en utbredd
rädsla att anställa ungdomar då de saknar erfarenhet och därmed upplevs som
“osäkra kort”. Mot den bakgrunden är det av stor vikt att skolungdomar och
studenter ges möjlighet till olika former av praktik i arbetslivet.

Många unga får aldrig någon varaktig etablering på arbetsmarknaden på grund
av ofullständig utbildning och brist på kontakt med arbetslivet. Ett bra
samarbete mellan skolan och näringslivet är avgörande både för företagens
möjligheter att utvecklas i framtiden och för elevernas möjligheter att få bra
jobb efter avslutad utbildning. Det kan dessutom underlätta välfärdssektorns
möjlighet att rekrytera unga till framtidens bristyrken inom vård och omsorg.
Forskningsrapporter visar att praktisk arbetslivsorientering (PRAO) underlättar
elevers studie- och yrkesval, tillför ämnesundervisningen nya perspektiv, ger
stöd till inlärningen samt ökar elevers kunskap om arbetslivet och dess krav
och möjligheter. Ett bra samarbete med näringslivet öppnar också upp för
elever att få ett första sommarjobb. Tidig kontakt med arbetslivet kan dessutom
motivera och inspirera unga till fortsatta studier. Detta förutsätter att samverkan
mellan skola och arbetsliv börjar tidigt i skolan.

Motionären vill öka kontaktytorna mellan skola och arbetsliv, bl.a. genom
utvecklad prao och förbättrad studie- och yrkesvägledning (SYV).

Kommunfullmäktiges beslut
Motionen remitteras till barnomsorgs- och utbildningsnämnden för beredning i
samråd med gymnasienämnden.

Utdragsbestyrkande
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Beslutsexpediering § 158 Dnr KS 385/12
Kenneth Wallin Interpellation till vård- och omsorgsnämndens ordförande om att andelen

tim- och månadsanställda inom vård- och omsorgsförvaltningen ökar

Ärendet
Patrik Karlsson (S) har i skrivelse den 12 december 2012 begärt att få ställa
interpellation till vård- och omsorgsnämndens ordförande om att andelen tim-
och månadsanställda inom vård- och omsorgsförvaltningen ökar.

Frågeställningen är vilken målsättning vård- och omsorgsnämndens ordförande
har för att öka andelen tillsvidareanställda, vad ordföranden anser är orsaken
till att det blivit som det blivit i Mölndals stad avseende ökande andel tim- och
månadsanställda, vilka beslut som ligger till grund för att andelen ökar samt
vem som har fattat de besluten.

Dagens sammanträde
Kommunflillmäktige tillåter att interpellationen får ställas.

Ordföranden meddelar att interpellationen om möjligt kommer att besvaras vid
fullmäktiges nästa sammanträde.

Kommunfullmäktiges beslut
Interpellationen får ställas och kommer om möjligt att besvaras vid nästa
sammanträde.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Beslutsexpediering § 159 Dnr KS 388/12
Hans Bergfelt Interpellation till kommunstyrelsens ordförande om politikeravtal

avseende avgångsvederlag/visstidspension

Ärendet
Leif Engström (MP) har i skrivelse den 12 december 2012 begärt att få ställa
interpellation till kommunstyrelsens ordförande om politikeravtal avseende
avgångsvederlag/visstidspension.

Som bakgrund anges en rapport som SVT publicerade för några månader sedan
och som visade att inte bara riksdagsiedamöter utan också många granskade
kommuner hade mycket förmånliga avgångsvederlag/visstidspension för
heltidspolitiker/kommunalråd. Dessutom utan krav på motprestation vid
avslutade uppdrag före uppnådd pensionsålder. Mölndals stad fanns på listan
över de kommuner som granskats.

Frågeställningen är följ ande:
• Utgår avgångsvederlag (visstidspension) för heltidspolitiker som slutar

självmant?
• Finns det utrymme för individuella tolkningar/avvikelser av kommun

fullmäktiges antagna pensionsbestämmelser för förtroendevalda och i så
fall har det skett sådana i Mölndal?

• Är gränsen för visstidspension (avgångsvederlag) 50 år?
• Ansvaret för att meddela uppgift som påverkar utbetalningens storlek

vilar ofta på den förtroendevalde. D.v.s. inga kontroller görs — gäller så
även i Mölndal?

Dagens sammanträde
Kommunfullmäktige tillåter att interpellationen får ställas.

Ordföranden meddelar att interpellationen om möjligt kommer att besvaras vid
fullmäktiges nästa sammanträde.

Kommunfullmäktiges beslut
Interpellationen får ställas och kommer om möjligt att besvaras vid nästa
sammanträde.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 160
Tack för året som gått

Kommunfullmäktiges ordförande Claes Olsson (M) avslutar årets sista
kommunfullmäktigesammanträde med att tacka presidiet, förtroendevalda,
tjänstemän, webblyssnare och radiolyssnare en god jul och ett gott nytt år.

Kommunfullmäktiges 1:a vice ordförande Kaj Johansson (5) framför leda
mötemas och ersättamas tack till ordföranden och önskar också honom en god
jul och ett gott nytt år.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande


